

《单词百科:systemic是什么意思?systemic怎么发音?systemic的解释和用法》

英语单词systemic是什么意思?systemic怎么读?systemic怎么发音?简答网为您整理了systemic的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



systemic怎么读

systemic的读音:[s sti m k , s stem k]

systemic的意思

1、adj.系统的;[生]全身的;体系的;

systemic的相关词组

- 1、systemic thinking 系统性思考;
- 2、Systemic Scleroderma 系统性硬皮病;

3、Systemic Lupus Erythematosus 全系统的卢普斯

4、systemic lupus erythematosus 系统性红斑狼疮;

5、systemic anaphylaxis 全身过敏性;

systemic的近义词

1、complete adj.完全的,完整的;包含;齐全的,全部的;完成的;全能的;

2、general n.将军;

3、universal adj.普遍(存在)的,全体的;宇宙的,全世界的;

systemic的双语例句

1、While files on the aerodynamic research are not systemic in the country.

对于建筑物动态风力的研究,在国内还不系统.

2、Methanol can cause poisoning, systemic acidosis, optic nerve damage and central nervous system (CNS) effects.

甲醇能造成中毒,组织酸毒症,选择性神经伤害和影响中枢神经.

3、It's the first evidence of a potential mechanistic link between abdominal fat and systemic inflammation.

这是腹部脂肪和全身炎症反应相关联的首要证据.

4、Objective : To conclude therapeutic effect of systemic health education on intervertebral disclysis patients by collagenase.

目的: 总结运用系统健康教育程序对胶原酶溶盘术患者的效果.

5、From January 1985 to July 2006,767 consecutive patients with CLM underwent liver resection after systemic chemotherapy.

从1985年1月~2006年7月,有767名结肠癌肝转移患者在接受系统的化疗后行肝脏切除术.

6、Objective To explore the relationship between abdominal distention after vertebra fracture and early systemic nursing care.

目的了解早期系统化护理对防治胸腰椎骨折后患者腹胀的效果.

7、 This thesis studies dramatic translation with interpersonal function of the systemic functional grammar.

本文将系统功能语言学中的人际功能理论运用于戏剧翻译研究.

8、 Concept: The fraction of unchanged drug reaching systemic circulation following administration by any route.

经任何给药途径给予一定剂量的药物后到达全身血循环内药物的百分率.

9、 Measures which minimize systemic uptake reduce toxicity.

凡是足以减少周身吸收的方法,都能减少毒性反应.

10、 In this article, the wild plant resource of Hongye Valley were investigated by systemic sampling.

本文以红叶谷为中心,采用生态学系统布点方法,对济南南部山区的野生植物资源进行了调查.

11、 Systemic lupus erythematosus (SLE) and autoimmune thyroid diseases are both marked by pathogenic autoantibodies.

摘要病理性自体抗体在全身性 红斑狼疮 及自体免疫性甲状腺疾病都扮演重要角色.

12、 The construction of political civilization provides human development with a systemic warrant.

政治文明建设为人的发展提供制度保障.

13、 The economy is locked in a systemic crisis.

经济陷入全面危机。

14、 Comprehensive benefit of military medical science research instruments lacks whole coursed systemic evaluation surveillance and control.

军队医学科研设备综合效益缺乏全程系统的评价与监控.

15、 Fannie and Freddie's debts are of systemic importance.

房利美和房地美的债务具有全局重要性.

16、 Mr Bernanke says this task should fall on a new systemic risk council of senior regulators.

伯南克称,这项任务应当由高级监管官员组成的新系统风险委员会承担.

17、 Results The isobutyl chitosan has no cytotoxicity, sensitization, irritation and systemic acute toxicity.

结果:异丁基壳聚糖无细胞毒性、 无致敏、 刺激及全身毒性作用.

18、 While greater early production at wound sites is beneficial, authors , a higher systemic level is harmful.

在伤口处产生大量的细胞素是有好处的,但是如果体内的细胞素含量过高,就会有害了.

以上是简答网为您整理的systemic怎么读的相关信息,希望对大家有一定的帮助。查看更多关

于systemic的用法、

systemic的释义、systemic的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/systemic>